
باشگاه استقلال در حالی همکاری با والتر ماتزاری را تکذیب 
کرده که برخی واسطه ها همچنان با فشار رسانه ای تلاش دارند 

کام را به آبی ها تحمیل کنند.  این مربی بیکار و نا
کرات مدیران استقلال با والتر ماتزاری  که مذا در حالی 
سرمربی ایتالیایی همچنان ادامه دارد و اخبار ضد و نقیضی 
در فضای مجازی در این خصوص منتشر می شود، باشگاه نیز 
اخبار مربوط به توافق نهایی و پیشنهادهای نجومی را تکذیب 
کرده است، اما برخی واسطه های داخلی و خارجی همچنان در 
تلاشند تا این مربی نه چندان موفق را به استقلال تحمیل کنند. 
پس از جدایی پیتسو موسیمانه از استقلال و آمدن سهراب 
گ بوژوویچ و مجتبی  بختیاری زاده، محمد نوازی، میودرا
جباری، همچنان نام والتر ماتزاری سرمربی سابق تیم هایی 
چون ناپولی و اینتر میلان به عنوان گزینه  فصل آینده هدایت 

آبی ها مطرح است. 
که پیشتر تیم فوتبال پرسپولیس نیز  این در حالی است 
مدت ها قبل دنبال این مربی بود که موفق به آوردن او به ایران 
نشد. آن زمان گمانه زنی های زیادی درباره درخواست های 
عجیب و غریب این مربی ایتالیایی از جمله ویلای ۱۰۰۰ متری 
ج از تهران برای نگهداری سگ هایش، جت اختصاصی،  خار
دستیاران پرتعداد، دستمزد بالای ۲ میلیون دلاری و... در 
رسانه ها مطرح شد.  با تمام این تفاسیر به نظر می رسد مدیران 
استقلال برای کاهش فشار هواداران و فرار از انتقادات در فضای 
مجازی با وعده های بزرگ به دنبال تثبیت حضور خود برای 
فصل آینده هستند که یکی از آنها استخدام مربی بزرگ خارجی 

است و در این میان بیش از هرچیز نام ماتزاری مطرح است. 
نمایندگان  میان  کراتی  مذا مدت  این  در  می شود  گفته 
دلیل  به  اما  گرفته،  صورت  استقلال  باشگاه  و  ماتزاری 
این  پیچیده  قراردادی  شرایط  و  متعدد  درخواست های 

کرات هنوز به نتیجه نرسیده است.  مذا
در این میان باشگاه استقلال نیز با صدور بیانیه ای اخبار 
مربوط به درخواست های عجیب و توافق با ماتزاری را تکذیب 

کرات هنوز به پایان نرسیده است.  کرد و اعلام کرد که مذا

با این حال برخی واسطه های داخلی و خارجی که منافع 
شخصی خود را در این قرارداد می بینند، هنوز در تلاش هستند 
تا با انتشار اخبار نادرست و فشار رسانه ای، باشگاه را مجبور به 
پذیرش شرایط ماتزاری کنند، در حالی که ماتزاری در سال های 
اخیر عملکرد قابل توجهی نداشته و آخرین تجربه مربیگری 
اش به مدت ها پیش بازمی گردد. از سوی دیگر باشگاه استقلال 
با توجه به تجارب ناموفق گذشته در همکاری با برخی مربیان 
خارجی به دنبال انتخابی منطقی و متناسب با شرایط فعلی 
تیم است. مدیران باشگاه اعلام کرده اند که در حال بررسی 
گزینه های دیگر هستند و تصمیم گیری نهایی با در نظر گرفتن 

منافع باشگاه و هواداران صورت خواهد گرفت. 
در چنین شرایطی بسیاری از هواداران به چنین انتخاب هایی 
خوشبین نیستند و احتمال تکرار حوادثی مانند ماجرای 
استراماچونی و موسیمانه را بسیار زیاد می دانند و معتقدند 

این مربی هم گام در همان مسیر خواهد گذاشت، موضوعی 
که به نظر می رسد مدیران استقلال باید بیش از هرچیزی 
مدنظر قرار دهند .  در این میان نقش دلال ها در ایجاد حاشیه 
و فشار بر باشگاه نباید نادیده گرفته شود. این افراد با اهداف 
سودجویانه سعی در تحمیل گزینه هایی دارند که نه تنها به 
سود تیم نیست بلکه می تواند آینده باشگاه را بیش از شرایط 
کِ فعلی به خطر بیاندازد. هواداران استقلال انتظار دارند  اسفنا
که مدیران و دست اندرکاران باشگاه اعم از علی تاجرنیا و علی 
نظری جویباری با درایت و دوراندیشی، تصمیماتی اتخاذ کنند 
که به تقویت تیم و بازگشت به مسیر موفقیت منجر شود نه اینکه 
تحت تأثیر فشار های بیرونی و منافع شخصی برخی افراد قرار 
گیرند، یا حتی اسیر کل کل و شوخی های بی مزه با رضا درویش 
باشد. هواداران استقلال به دنبال توییت ها و وعده های جذاب 

اما نشدنی مدیران نیستند. 

 کارلو آنچلوتی در آستانه حضور روی نیمکت تیم ملی فوتبال 
برزیل قرار گرفته است ولی پیشتر موانع مالی پیش پای او باید 
کنفدراسیون فوتبال برزیل حاضر  از میان برداشته شوند. 
لیگا  شده است تا مشخص شدن سرنوشت رئال مادرید در لا
صبر کند. قوهای سپید در حال حاضر با چهار امتیاز اختلاف 
نسبت به بارسلونای صدرنشین در رده دوم ایستاده اند؛ 
که تنها پنج بازی دیگر تا پایان فصل باقی  آن هم در حالی 

مانده و دو تیم قرار است یازدهم ماه مه جاری )یکشنبه ۲۱ 
، این بار در دور برگشت  اردی بهشت( در ال کلاسیکویی دیگر
لیگا به مصاف هم بروند. هنوز اختلاف نظرهایی بین کارلو  لا
آنچلوتی و مدیران باشگاه مادریدی بر سر چگونگی و زمان 
جدایی دن فابیو از باشگاه وجود دارند که باید قبل از پذیرش 
سمت سرمربیگری برزیل از سوی مربی ایتالیایی حل و فصل 
شوند. سران فدراسیون فوتبال برزیل در نظر دارند از بازی های 

گوئه  کوادور و پارا مقدماتی جام جهانی در ماه ژوئن مقابل ا
مربی جدیدشان را در اختیار داشته باشد. آنچلوتی به توافق 
با سلسائو نزدیک شده است اما اختلاف  نظرهای مالی، مانع 
خروج او از مادرید هستند. آخرین بازی رئال مادرید در فصل 
لیگا یکشنبه ۲۵ ماه مه در برنابئو برابر رئال سوسیه داد  جاری لا
خواهد بود و باید دید کارلتو تا آن زمان می تواند موانع پیش روی 

. رفتنش را بردارد و سرمربی برزیل شود یا خیر
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گفتوگو

سرمربی تیم فوتبال الاهلی عربستان، در 
کنفرانس خبری قبل از فینال لیگ نخبگان آسیا 
کی ژاپن درباره اهمیت این مسابقه،  مقابل کاوازا

حریف قدرتمند و اهداف تیمش صحبت کرد.
ماتیاس یایسل سرمربی تیم فوتبال الاهلی 
عربستان، در کنفرانس خبری پیش از فینال لیگ 
کی ژاپن، اظهار داشت:  نخبگان آسیا مقابل کاوازا
مسابقه ای دشوار در پیش داریم؛ این فینال لیگ 
قهرمانان است. ما در پی رسیدن به رویای خود 
هستیم و باید تمامی تلاشمان را به کار ببریم تا 
فردا به آن دست یابیم. هدف ما قهرمانی است و 

با تمرکز کامل آماده بازی فردا هستیم.
یایسل ادامه داد: شنیده ام که تیم ژاپنی آماده 
کی تیمی منسجم  است تا ما را غافلگیر کند. کاوازا
و قدرتمند است که موفق شده تیم های بزرگی 
را شکست دهد. بنابراین، باید بهترین روش را 
برای مقابله با آنها انتخاب کنیم تا نتیجه دلخواه 
را بگیریم. وی افزود: از حمایت هواداران احساس 
غرور می کنم. حضور و حمایت آنها نقش مهمی 
در عملکرد ما داشته است و فکر می کنم فردا نیز 
کثراً در ورزشگاه حاضر خواهند شد تا ما بتوانیم  ا

سهمی شایسته در این مسابقه داشته باشیم.
او درباره ارزیابی تیم برای بازی فردا تصریح 
کرد: نگران نباشید، فردا همه موارد مشخص 
خواهد شد. تنها باید تمرکز کنیم و دچار اضطراب 
نشویم. زمان کافی برای آماده سازی داریم و 
اعضای تیم متعهد هستند که با تمام توان در 
گر مطابق  راه رسیدن به قهرمانی تلاش کنند. ا
برنامه پیش برویم، می توانیم حریف را غافلگیر 
و به هدف نهایی برسیم. سرمربی تیم فوتبال 
الاهلی عربستان در ادامه عنوان کرد: در شهر 
خودمان بازی می کنیم و مایل نیستم درباره 
جزئیات این موضوع صحبت کنم. فردا دو تیم 
در فینال هستند و فکر نمی کنم این موضوع 
تأثیری بر روند آماده سازی ما داشته باشد. تمرکز 
اصلی ما روی مسابقه است. روند آماده سازی 
برای این فینال تفاوتی ندارد؛ شاید تغییراتی در 
ترکیب داشته باشیم، اما این جزو امور داخلی 
است. ما یک سیستم بازی مشخص داریم و به آن 
پایبند خواهیم بود. یایسل در رابطه با جدال برابر 
کی تیمی مهاجم  کی، خاطرنشان کرد: کاوازا کاوازا
و منسجم است که نقاط قوت خاص خود را دارد. 
آنها به شکل تیمی بازی می کنند، سبک دفاعی 
موثری دارند و مربی شان نیز به دقت بازیکنان 
را چیده است. همین دلیل است که در مرحله 

یک چهارم و نیمه نهایی پیروز شدند.

یایسل:
کی حریف سختی  کاوازا

خواهد بود
کوتاه

کارتال: سه امتیاز حقمان بود
سرمربی پرسپولیس برد مقابل مس رفسنجان را شایسته 
کارتال پس از پیروزی 3 بر صفر  تیمش دانست.  اسماعیل 
پرسپولیس مقابل مس رفسنجان در هفته بیست و هشتم لیگ 
برتر گفت: ابتدا در خصوص بندرعباس می خواهم صحبت کنم، 
ان شاءا... دیگر چنین اتفاقاتی نیفتد. تسلیت می گویم. بازی 
را خیلی خوب شروع کردیم. رقیب را به خوبی آنالیز و نیمه اول 
خودمان را جدا کردیم. وی ادامه داد: از اول تا آخر بازی کنترل 
مسابقه دست ما بود. در نیمه دوم رقیب سیستمش را تغییر 
داد و با سیستم 4- ۲- 4 کار را آغاز کرد. سعی کردند تیم شان را 
هجومی کنند ولی به جز یکی، دو موقعیت نصف و نیمه موقعیت 
دیگری نداشتند. ما هم در نیمه دوم یکی، دو موقعیت نصف 
و نیمه داشتیم. کارتال عنوان کرد: این سه امتیاز حق مان بود. 
به بازیکنانم تبریک می  گویم. این تبریک را هم بابت نیمه اول 
می گویم. بعد از اینکه سه بر صفر شدیم بچه ها سعی کردند مدارا 
کنند. این سه امتیاز را به هواداران مآنکه به ورزشگاه آمدند تقدیم 

کرده و برای رقیب مان آرزوی موفقیت می کنیم. 

بازگشت ترشتگن به ترکیب بارسلونا 
! بعد از 222روز

دروازه بان اسپانیایی بارسلونا بعد از پایان دوران مصدومیت، 
به ترکیب این تیم برگشت.  هانسی فلیک سرمربی تیم فوتبال 
گردانش  بارسلونا در نشست خبری پیش از بازی فردا )شنبه( شا
لیگا، اعلام کرد که در این  برابر وایادولید در هفته سی و چهارم لا
بازی مارک آندره تراشتگن درون دروازه کاتالان ها خواهد ایستاد. 
تراشتگن دقیقاً ۲۲۲ روز قبل )۲۲ سپتامبر ۲۰۲4( در مصاف 
بارسلونا برابر ویارئال آسیب دید و از آن زمان تا الان خانه نشین و در 
حال ریکاوری بوده است. به سبب همین اتفاق بارسلونا مجبور به 
انجام جذب اضطراری یک دروازه بان جدید شد و وویچخ شزنی، 
سنگربان سابق یوونتوس را که در پایان فصل گذشته بازنشسته 
کنون اما همه چیز مهیای آن است  شده بود، دعوت به کار کرد. ا
که تراشتگن جای خود به عنوان دروازه بان شماره یک بارسلونا را 

از همتای لهستانی اش پس بگیرد. 

برد سخت ایران در گام اول جام جهانی 
فوتبال ساحلی

تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با نتیجه نزدیک ۵ بر 4 از سد 
موریتانی گذشت.  تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در اولین دیدار 
خود در جام جهانی به مصاف موریتانی رفت و با نتیجه ۵ بر 4 پیروز 
شد. گل های ایران در این بازی را رضا امیری، موحد محمدپور، 
شیرمحمدی و محمدعلی مختاری )۲ گل( به ثمر رساندند. 
تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در ادامه رقابت های مرحله گروهی 
گوئه خواهد  جام جهانی روز شنبه )۱3 اردیبهشت( به مصاف پارا
رفت و در آخرین دیدار مرحله گروهی روز دوشنبه )۱۵ اردیبهشت( 

با پرتغال بازی می کند. 

منطقه  مخابرات  مدیر  لرستان- 
لرستان با بیان اینکه همراه اول شناسنامه 
رضایت مندی  گفت:  است،  ارتباطات 
در  نوآورانه  سرویس های  با  مشتریان 

کمترین زمان ممکن فراهم می شود. 
کز منتخب  از مرا گردهمایی و تقدیر 
اول  همراه  حضوری  خدمات  و  فروش 
 ، شمسی فر نبی اله  حضور  با  لرستان 
کلیج،  لرستان،  منطقه  مخابرات  مدیر 
ترقی، صالح مدیران ارشد حوزه تجاری 
، معاونین و مدیران  شرکت ارتباطات سیار
مخابرات منطقه لرستان و بیش از ۱3۰ دفتر 
و کاربر ارائه دهنده خدمات همراه اول در 
استان لرستان برگزار شد. نبی اله شمسی فر 
در این همایش با اشاره به اهمیت گسترش 
شبکه های همراه اول اظهار داشت: همراه 
اول در کسب و کار حوزه فناوری ارتباطات و 
ارتباطات سیار یک شناسنامه است و صرفاً 
یک برند نیست و سیم کارت همراه اول یک 
هویت است و می توان آن را شناسنامه دوم 

هر فرد یا جایگزین کارت ملی دانست. 
وی یادآور شد: رضایتمندی مشتریان 
با سرویس های نوآورانه در کمترین زمان 
که یک المان آن  ممکن فراهم می شود 
تشکیل دفاتر خدمات ارتباطی در سطح 
استان است راه دیگر استفاده از سامانه ها 

و هپی کال و خدمات پس از فروش است. 
مخابرات  در  کرد:  کید  تا شمسی فر 
بازار  توسعه  گسترش  به دنبال  لرستان 
با  و  هستیم  نقاط  تمام  در  اول  همراه 
و  شده  ایجاد  زیرساخت های  به  توجه 
ظرفیت های موجود افزایش سهم بازار 
همراه اول از برنامه های مستمر است که 
باید با کمک دفاتر در سطح استان شاهد 

کثری آن باشیم رشد حدا
وی با اشاره به نقش موثر دفاتر در جهت 

رشد شاخص فروش محصولات همراه اول 
گفت: فعالیت دفاتر مستمرا ارزیابی شده و 
تلاش و برنامه ریزی آنان در رشد شاخص 
فروش محصولات و سرویسهای همراه 
اول مورد تقدیر قرار خواهد گرفت. مدیر 
مخابرات منطقه لرستان افزود: دفاتر نقش 
بسزایی درجذب و رضایت مشتری خواهند 
داشت و باید برای آن راهکارهایی داشته 
کثری فروش و  باشند تا علاوه بر رشد حدا
سهم بازار، رضایت مشتریان را کسب کنند. 
شمسی فر اظهار داشت: هوش مصنوعی 
به عنوان یکی از پیشرفت های بزرگ فناوری 
، تاثیر عمیقی بر صنایع  در دهه های اخیر
مختلف داشته است. این فناوری توانایی 
کیفیت  بهبود  شبکه ها،  بهینه سازی 
و  کاربران  رفتار  پیش بینی  خدمات، 

تسهیل ارتباطات در مقیاس وسیع را فراهم 
کرده است.  وی گفت: استفاده از هوش 
مصنوعی در مخابرات نه تنها باعث افزایش 
بهره وری می شود، بلکه نقشی کلیدی در 
شکل دهی آینده ی فناوری ارتباطات دارد. 
در ادامه امیدی نژاد، ریاست اداره امور 
مشتریان ارتباطات سیار استان، از عملکرد 
خوب مجموعه همکاران و دفاتر پیشخوان 
که باعث کسب جایگاه سوم کشوری شده 
است تقدیر کرد. سپس به ارائه راهکارهایی 
جهت ایجاد تجربه خوب مشتری که در 
نهایت به وفاداری مشتری و افزایش سهم 
بازار منجر می شود پرداخت. این همایش 
یک روزه با سخنرانی صالح در خصوص 
هویت جدید برند همراه اول و دکتر کلیچ 
کز فروش، سهم  درخصوص ارتقاء و تنزل مرا
، توسعه کسب و کار در همراه اول، و  بازار
پیگیری افزایش تعرفه خدمات و همچنین 
بررسی مسائل و مشکلات مربوط به دفاتر و 

پاسخ به سوالات دفاتر ادامه یافت. 

مدیر مخابرات منطقه لرستان: 

همراه اول شناسنامه ارتباطات است 

شــهرستان
 

 
کوتــــاه

صرفه جویی مصرف بنزین  در منطقه ایلام
ایلام - مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه ایلام گفت: در سال گذشته 4۰میلیون لیتر بنزین 

در سطح استان صرفه جویی شده است. 
پرویز ایدون گفت: در سال ۱4۰3 با مصرف سی ان جی 
توسط خودروهای دوگانه سوز استان، این مقدار در 
مصرف بنزین صرفه جویی شده است و به طور میانگین 
در این مدت روزانه قریب ۱۱۰ هزار مترمکعب سوخت 
ک در استان مصرف شده است. ایدون افزود: برای  پا
توزیع این مقدار بنزین، بیش از هزار و ۲۵۰دستگاه 
نفتکش اضافی باید در جاده تردد می کرد، که با توزیع 
سی ان جی در ۲4 جایگاه که شامل ۹ جایگاه تک منظوره 
سی ان جی و ۱۵ جایگاه دو منظوره )بنزین، نفتگاز و 
سی ان جی(، از این موضوع جلوگیری به عمل آمده 
است. مدیر منطقه ایلام با اشاره به استاندارد سازی 
۹۷درصد جایگاه های سی ان جی استان در سال گذشته 
ل، تصریح کرد: در سال جدید  و فعال بودن۱۲۲ ناز
استانداردسازی جایگاه ها همانند سال های گذشته 
به صورت مستمر و مداوم بر اساس دستورالعمل و 
روش های اجرایی  با همکاری اداره کل استاندارد استان 

مورد پایش و ارزیابی قرار می گیرد. 

پیگیری گازرسانی به ۹۳ روستای کرمانشاه 
کرمانشاه - مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه 
از پیگیری برای اخذ مصوبه جهت گازرسانی به ۹3 
روستای استان در سفر آتی هیات دولت به کرمانشاه 
خبر داد.  ناصر حسینی با بیان اینکه در حال حاضر 
هیچ روستایی در استآنکه مصوبه گازرسانی داشته 
باشد نداریم که از نعمت گاز برخوردار نباشد، گفت: 
گازرسانی به روستاهای  گذشته جشن پایان  سال 
استآنکه قابلیت گازرسانی داشتند، برگزار شد. وی 
اظهار کرد: ۱۰۶ روستا در استان باقی مانده که یا زیر ۲۰ 
خانوار جمعیت دارند و یا سرانه گازرسانی به آنها بالاتر 
از سرانه مصوب است و از همین رو به آنها گازرسانی 
نشده است.  مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه 
با بیان اینکه گازرسانی به تعدادی از این روستاها را با 
کنون پیمان سپاری  برخی روش ها امکان پذیر کردیم و ا
گازرسانی به این روستاها نیز انجام شده، خاطرنشان 
کرد: ۹3 روستا باقی مانده که پیگیریم در جریان سفر 
آتی هیات دولت به استان کرمانشاه مصوبه گازرسانی 
به این روستاها را بگیریم.  به گفته حسینی، بخش 
باباجانی  ثلاث  شهرستان  در  روستاها  این  عمده 
بوده و چند روستای با جمعیت محدود نیز مربوط به 
شهرستان سرپل ذهاب است. وی خاطرنشان کرد: 
کثر این روستاها جمعیت چندان زیادی ندارند و یا  ا
در نقاط سخت و صعب العبور واقع شده اند که این امر 
هزینه گازرسانی به این روستاها را بسیار بیشتر از سرانه 

مصوب کرده است. 

استاندار فارس: 

روش های خلاقانه را برای ارتقای سطح آموزش به کار گیریم
کوتــــاه

فارس- استاندار فارس با بیان اینکه بُعد دیگر نظام 
تعلیم و تربیت، ارتقای سطح آموزش و افزایش دانایی است، 
گفت: وظیفه نظام تعلیم و تربیت این است که با بهره گیری 
از روش های خلاقانه و ابتکاری و توجه به عدالت آموزشی، 

افزون بر دانش، دانایی افراد را نیز افزایش دهد. 
حسینعلی امیری، در نشست شورای آموزش و پرورش 
شاغلان  از  تجلیل  و  معلم  هفته  تبریک  ضمن  فارس، 
کار نظام تعلیم و تربیت، ارتقای سطح علمی و افزایش  فدا
مهارت های جانبی را از وظایف مهم آموزش و پرورش 

عنوان کرد. 
وی تصریح کرد: یکی از ابعاد نظام تعلیم و تربیت که 
در جلسه شورای آموزش و پرورش استان به آن پرداخته 
می شود، همکاری سایر بخش های استان با اداره کل 
آموزش و پرورش در جهت تأمین زیرساخت های آموزش و 

فراهم آوردن امکانات برای تعلیم و تربیت است. 
رئیس شورای آموزش و پرورش استان فارس اضافه کرد: 
آموزش  مهارت های متفاوت و تربیت انسان های چند 
بعدی باید از اهم اهداف و برنامه های مدیران آموزش و 

پرورش استان باشد. 
مشارکت جویانه  و  فعال  حضور  بر  کید  تأ با  امیری 
همه اعضای شورای آموزش و پرورش استان، ضرورت 
برنامه ریزی کمیت پذیر و ارائه پیشنهادات خلاقانه را در 

جهت بالابردن سطح دانش و عمق دانایی دانش آموزان 
کید  یادآور شد.  نماینده عالی دولت در استان فارس تأ
کرد: نباید برای برنامه ریزی و تدوین نقشه راهبردی به 
انتظار تعیین تکلیف از سوی مرکز نشست.  وی تصریح کرد: 

اختیاراتی که شورای آموزش و پرورش استان دارد، سابق 
بر این مختص هیات وزیران بود که با توجه به اهمیت 
اقتضائات منطقه ای و استانی در تصمیم گیری ها، این 

اختیارات به شورای استانی تفویض شده است. 

افزایش تردد در محورهای مواصلاتی کرمانشاه
کرمانشاه - مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشاه گفت: در فروردین ماه سال جاری، ۲۱ میلیون و ۵۲۰ هزار 
وسیله نقلیه سبک در محورهای مواصلاتی استان کرمانشاه 
تردد کرده اند.  یزدان خسروی اظهار کرد: از ابتدای سال جاری 
تا پایان فروردین ماه، بیش از ۲۱ میلیون تردد وسایل نقلیه 
سبک در محورهای مواصلاتی استان تردد کرده اند که نسبت 
به سال گذشته 3۰ درصد افزایش داشته و تردد وسایل نقلیه 
سنگین در ۱ ماهه سال جاری از ۲ میلیون و ۲۷۱ هزار خودرو به 
۲ میلیون و ۵۶4 هزار افزایش یافته که بیانگر رشد ۱3 در صدی 
است. وی با اشاره به اینکه فروردین ماه امسال، ۱ میلیون و ۵۰4 
هزار وسیله نقلیه وارد استان کرمانشاه شده اند گفت: این میزان 
تردد در فروردین ماه سال قبل، ۱ میلیون و 4۱۱ هزار خودرو بوده 
که نشان دهنده افزایش ۷ درصدی است.  مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه، تعداد ترددهای خروجی 
وسایل نقلیه از استان در فروردین ماه سال گذشته را، یک 
میلیون و 4۵۰ هزار و 4۰۶ مورد اعلام کرد و گفت: این میزان تردد 
با ۱۰ درصد افزایش در فروردین ماه امسال، به یک میلیون و ۵۸۶ 

هزار و ۷۲۰ مورد رسید. 

البرز پرچم دار جهش تولید و جذب سرمایه
- البرز به عنوان یکی از استان های پیشرو در صنعت و  البرز
تجارت ایران، در مسیر توسعه و تکمیل زنجیره ارزش صنایع 
کلیدی خود با نگاهی نوین و مبتنی بر ظرفیت های دانش بنیان 
گام های مهمی برداشته است. دکتر محمد انصاری، مدیرکل 
، با بیان این مطلب، از  صنعت، معدن و تجارت استان البرز
اقدامات گسترده این اداره کل برای توسعه و تکمیل زنجیره 
ارزش در صنایع مختلف، از جمله صنعت دارو و تجهیزات 
ک، صنایع غذایی، تولید قطعات  پزشکی، نساجی و پوشا
کید کرد که البرز با دارا بودن  خودرو و لوازم خانگی خبر داد. وی تأ
زیرساخت های قوی، نیروی انسانی متخصص و ظرفیت های 
بالای فناورانه، به یکی از قطب های اصلی صنایع دانش بنیان 
و نوآور در ایران تبدیل شده است. مدیرکل صنعت، معدن و 
، با رویکردی کاملاً  تجارت استان البرز افزود: »در حال حاضر
مبتنی بر دانش بنیان، هدف ما تکمیل و توسعه زنجیره های 
ارزش تمامی صنایع کلیدی استان است. این رویکرد در صنایع 
مختلف از دارو و تجهیزات پزشکی تا قطعات خودرو، لوازم 
خانگی، صنایع غذایی و نساجی قابل مشاهده است. در این 
مسیر، تلاش می کنیم با تقویت ارتباط میان واحدهای تولیدی، 
تحقیقاتی و فناورانه، علاوه بر رقابت در بازارهای داخلی، جایگاه 
برتری در بازارهای جهانی نیز کسب کنیم.« دکتر انصاری گفت: 
»با شناسایی مزیت های رقابتی استان و برقراری ارتباطات 
اتاق های مشترک و شرکت های  بازرگانی،  رایزنان  با  مؤثر 
مدیریت صادرات، هدف گذاری ما این است که محصولات 
مبتنی بر فناوری های نوین و دانش بنیان البرز را به بازارهای 
هدف منطقه ای و جهانی معرفی کنیم. در این راستا، از حضور 
واحدهای تولیدی در نمایشگاه های بین المللی حمایت کرده 

و فرآیندهای صادراتی را تسهیل خواهیم کرد.«

، خیلی نزدیک کارلتو - سلسائو؛ خیلی دور


